music CHINA



英国馆

中国(上海)国际乐器展览会 10-13.10.2018







The Music Industries Association is the UK trade association for the musical instrument industry. We represent and support the interests of UK businesses selling musical instruments and associated products. Manufacturers, importers, distributors, publishers, retailers and supporting businesses (e.g. insurers and educators) all come within our scope. Together we undertake activities to stimulate our market and make the industry's views and needs known and appreciated in Whitehall, Westminster and Brussels. All activities are focussed towards our mission:

"CREATING AND ENCOURAGING MUSIC MAKING"

Our member companies can supply every instrument imaginable and associated product (for example, the best of printed music). You can conduct business with any of them, safe in the confidence that they are members of a respected trade body.

英国乐器行业协会MIA是代表并支持英国乐器产业市场的英国乐器商贸协会,为相关企业提供 开拓市场的咨询服务,企业包括生产商、进出口商、分销商、出版发行商、零售商以及音乐 教育相关机构等等。此外,协会筹办各项宣传推广活动以推动并刺激行业需求,并获英国政 府、议会等一致赞许。协会理念:

启发及推动音乐步伐

协会以推动业界为理念,其协会会员更提供所有乐器和相关产品,以及乐谱书籍,信誉可靠,绝对是您的最佳商贸伙伴,欢迎垂询!

To search for an MIA member visit our web site 搜索协会会员名单请登入网址

www.mia.org.uk

Or contact us with any questions that you might have at 联系我们请电邮至

enquiries@mia.org.uk

ABRSM 英皇考级

E3D38

Address 地址: 4 London Wall Place, London EC2Y 5AU,

United Kingdom

Tel 电话: +44 207 6365400 Fax 传真: +44 207 6370234

Email 电邮: marketing@abrsm.ac.uk

Website 网站: www.abrsm.org

ABRSM is the UK's largest music education body, one of its largest music publishers and the world's leading provider of music exams, offering assessments, printed and digital learning resources and professional development opportunities.

ABRSM是英国最大的音乐教育机构、最大的音乐出版商之一,也是世界领先的音乐考试和评审机构,我们提供音乐考试、音乐出版物、数码资源和教师专业发展课程。



Alliance Brass Ltd

E5B31

Address 地址: Unit 19 Dawkins Road, Poole, Dorset BH15 4JY,

United Kingdom

Tel 电话: +44 0330 0535641

Email 电邮: sales@alliancebrass.net Website 网站: www.alliancebrassltd.com

Beautifully made mouthpieces for brass crafted in England, designed by the finest British players and inspired by the British brass sound.

英国制作的精美管铜吹嘴,由英国最好的铜管乐手设计,灵感来自英国铜管的声音。

Denis Wick - London

E5B31

Address 地址: Unit 20, Dawkins Road, Poole, Dorset BH15 4JY,

United Kingdom

Tel 电话: +44 1202 665100 Fax 传真: +44 1202 670682

Email 电邮: tradesales@deniswick.com Website 网站: www.deniswick.com



Denis Wick makes one of the largest ranges of mutes, mouthpieces and accessories for brass in the world. Traditional hand-crafting skills and the latest CNC technology are used to create the finest mutes and mouthpieces available.

Denis Wick 是全球最大的铜管乐器配件商之一,糅合传统手工艺及最新的CNC科技,创造出最优秀的弱音器及吹嘴。

European String Teachers Association

E4A26

Address 地址: ESTA, 61 Worlds End Lane, Weston Turville,

Buckinghamshire HP22 5RX, United Kingdom

Tel 电话: +44 7968 184038

Email 电邮: philip@estastrings.org.uk Website 网站: www.estastrings.org.uk



UK Accredited qualifications for teachers of bowed string instruments: violin, viola, cello and double bass.

英国认可提琴教师资格,种类包括:小提琴,中提琴,大提琴和低音提琴。

Faber Music Ltd/FM Distribution 版古典

E3E33

Address 地址: Burnt Mill, Elizabeth Way, Harlow, CM20 2HX,

United Kingdom

Tel 电话: +44 1279 828910 Fax 传真:+44 1279 828901

Email 电邮: trade@fabermusic.com Website 网站: www.fabermusic.com FABER **f** MUSIC DISTRIBUTION

Faber Music Ltd was founded in 1956 has a world-wide reputation as one of the leading independent British sheet music publishers. Our award-winning distribution business prides itself on achieving first-rate delivery and customer service standards.

Faber Music 公司,独立1965年目前在英国是一家有世界有名声出版古典,流行,媒体与音业教材。出版著名郎郎钢琴学院。

Hiwatt Electronics Ltd

W4D29

Address 地址: Unit 1B, Plumtree Industrial Estate, Bircotes, Doncaster, South Verkshire DN11 8FW, United Kingdom

Doncaster, South Yorkshire DN11 8EW, United Kingdom

Tel 电话: +44 1777 717525 Email 电邮: kee@hiwatt.org.uk Website 网站: www.hiwatt.org.uk



Guitar and bass amplifiers of exceptional quality that cater for all musicians. Products include models from the T-series of tube amplifiers, the Hi-Gain series, the full Hiwatt-Maxwatt range and handbuilt amplifiers from the custom workshops.

优质吉他及贝斯扩音器,产品多元,能满足不同音乐家需要。

Meters Music Ltd. By Ashdown Engineering W4A12

Address 地址: The Old Maltings, Hall Road, Maldon,

Essex CM9 4NJ, United Kingdom

Tel 电话: +44 16 218578 Fax 传真: +44 16 21841768

Email 电邮: info@metersmusic.com Website 网站: www.metersmusic.com



Meters Music is a new lifestyle audio brand, created by the sound experts at Ashdown Engineering, makers of bass guitar amplifiers for legions of the world's biggest bands and artists.

Meters Music是由Ashdown Engineering专业声音技师创作的一个全新的生活时尚音频品牌,为全球最大的乐队和音乐人所建立。

Paxman Musical Instruments Ltd

W5B35

Address 地址: 197 Long Lane, Southwark, London SE1 4PD,

United Kingdom

Tel 电话: +44 20 76202077 Fax 传真: +44 20 76201688

Email 电邮: info@paxman.co.uk Website 网站: www.paxman.co.uk



Since 1945, Paxman have been producing some of the most sought after horns in the world which are played in the top orchestras in virtually every country. We also produce a full range of instruments for beginners and intermediate players.

Paxman自1945年起制造最抢手的号角,产品被众多世界顶级演奏家使用。

Edition Peters

彼得斯音乐出版公司

E3D36

Address 地址: 2-6 Baches Street, London N1 6DN, United

Kingdom

Tel 电话: +44 20 75534004 Fax 传真: +44 20 74904921

Email 电邮: linda.hawken@editionpeters.com

Website 网站: www.editionpeters.com



Founded in 1800, Edition Peters is one of the world's leading publishers of classical music, with a catalogue of over 12,000 titles, covering core essential classical repertoire in first class Urtext editions, innovative education products and contemporary music.

公司成立于1800年,是世界领先古典音乐出版商之一。公司音乐目录涵盖超过12000条曲目,其中包括Urtext版(即原作版)古典音乐核心经典曲目、创新教育作品及现代音乐作品。

Premier Brass E5E52

Address 地址: 23 The Green, Beeston, Beds, SG19 1PE,

United Kingdom

Tel 电话: +44 1767 680334

Email 电邮: paulriggett@hotmail.com Website 网站: www.sterlingbrass.co.uk

Hand made in the UK, Sterling Brass instruments are famous all over the world and played by the finest brass musicians.

英国的手制Sterling铜管乐器世界闻名,最优秀的铜管乐手亦有选用。

RSL Awards/Rockschool

E3D32

Address 地址: Harlequin House, 7 High Street, Teddington,

Middlesex TW11 8EE, United Kingdom

Tel 电话: +44 345 4604747

Email 电邮: info@rslawards.com / info@rslawards.com.cn (RSL China) Website 网站: www.rslawards.com / www.rslawards.com.cn (RSL China)

RSL, 2018 Queen's Award winner for Enterprise in international trade, is the worldwide leading accredited provider of Contemporary Music and Performance Arts.

RSL在全球范围内提供现代音乐与表演艺术等级资格认证,并凭借国际业务的突出成就,在2018年荣获英国女王企业奖。

Rudall Carte & Co Ltd

E5A36

Address 地址: 327 West Wycombe Road, High Wycombe,

Bucks HP12 4AD, United Kingdom

Tel 电话: +44 7803 896140

Email 电邮: johnrogers@rudallcarte.com

Website 网站: www.rudallcarte.com

Formed as Rudall & Rose in 1822, Rudall Carte and Co. (since 1872) was Britain's leading flute maker for a century and a half. To this day the wooden flutes and piccolos made by Rudall Carte are sought after by discerning musicians worldwide.

Rudall & Rose成立于1822年。自1872年以来,Rudall Carte & Co Ltd已是英国领先的长笛制造商。 直到今天,由Rudall Carte制作的木制长笛和短笛受到全世界的音乐家追捧。



SAM Systems 2012 Ltd

W4D25

Address 地址: Corner Cottage, King Street, Colyton, Devon

EX24 6LB, United Kingdom Tel 电话: +44 7974 387063



Email 电邮: support@samsystems-uk.com

Website 网站: www.integral.uk.com

Inventors and manufacturers of the of the world's first integral close miking system for guitar amplifiers and speaker cabinets.

世界上首个发明和制造用于吉他放大器和扬声器音箱的Integral Close Miking系统。

The Sound Post Ltd

E4A28

Address 地址: Jocelyn House, 2d Newopaul Way, Warminster, Wiltshire, BA12 8RY, United Kingdom

Tel 电话: +44 1985 851122 Fax 传真: +44 1985 851188

Email 电邮: sales@thesoundpost.co.uk Website 网站: www.thesoundpost.co.uk



Wholesalers and distributors of bowed strings instruments, bows, cases, strings, and accessories. Manufacturers of the Wessex Violin company instruments.

提琴、琴弓、箱包和配件批发代理。

Tido (UK) Ltd Tido (英国) 有限公司

E3D34

Address 地址: 2-6 Baches Street, London N1 6DN, United

Kingdom

Tel 电话: +44 20 75534001

Email 电邮: hello@tido-music.com Website 网站: www.tido-music.com



Tido is an app developer. In its new Tido Music app, interactive scores sit alongside digital content from the world's leading music publishers, artists and musicologists. The technology company also published the 'Mastering the Piano with Lang Lang' app two years ago.

Tido是一个应用程序开发者。在新的Tido音乐应用,交互式的成绩坐在一起,从全球领先的音乐发行商,艺术家和音乐学家数字内容。科技公司还出版了应用程序'掌握与郎朗钢琴"的最后二年。

Vamoosh Music Ltd

E3E31

Address 地址: 73A Mount Pleasant Road, London N17 6TW,

United Kingdom

Tel 电话: +44 7759 519700

Email 电邮: thomas@thomasgregory.co.uk



Effective and engaging tuition books for young instrumentalists. Ideal material for both individual and group lessons.

适合年轻乐器演奏者的教学书,适合个人和小组课程。

Warwick Music Group

E5A32

Address 地址: Rock Farm Business Centre, Hangman's Lane, Seckington, Tamworth, B79 0LA, United Kingdom

Tel 电话: +44 7789 762996

Email 电邮: chris.shea@warwickmusic.com Website 网站: www.warwickmusicgroup.com



原装塑料长号和全塑料小号。



For Enquiry 查询:

Please contact the organiser or go to www.musikmesse-china.com for more information. 请与主办单位联系或浏览www.musikmesse-china.com.cn 了解更多。

Where to find THE BEST OF BRITISH MUSIC

CHINA 亲临英国馆展位号

Exhibitor 参展商	Booth No. 展位号
ABRSM	E3D38
Alliance Brass Ltd	E5B31
Denis Wick – London	E5B31
European String Teachers Association	E4A26
Faber Music Ltd/FM Distribution 版古典	E3E33
Hiwatt Electronics Ltd	W4D29
Meters Music Ltd. By Ashdown Engineering	W4A12
Paxman Musical Instruments Ltd	W5B35
Edition Peters 彼得斯音乐出版公司	E3D36
Premier Brass	E5E52
RSL Awards/Rockschool	E3D32
Rudall Carte & Co Ltd	E5A36
SAM Systems 2012 Ltd	W4D25
The Sound Post Ltd	E4A28
Tido (UK) Ltd Tido (英国)有限公司	E3D34
Vamoosh Music Ltd	E3E31
Warwick Music Group	E5A32







See you next year!

明年再相会



Music China 10 – 13. 10. 2019

Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)
Pudong, Shanghai

上海新国际博览中心